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                                                        Protokół 

z  V  sesji  Rady Miejskiej w Kołaczycach 
z  dnia  25 lipca 2024 roku 

 
  
 
Obrady V sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach otworzył Przewodniczący Rady 
Stanisław Rogaczewski.  Na podstawie listy obecności radnych na sesji stwierdził 
quorum, czyli zdolność rady do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na ustawowy skład Rady – 15  radnych, w sesji uczestniczyło 14  radnych. 
Nieobecny Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż. Nieobecność 
usprawiedliwiona. 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej uczestniczących w sesji stanowi załącznik do 
protokołu. 
Sesja Rady odbywała się w sali narad w Izbie Muzealnej w Kołaczycach. 
Rozpoczęła się o godzinie 14.00   a zakończyła o godzinie  16.10. 
Przewodniczący powitał przybyłych na sesję: 
- Radnych Rady Miejskiej  
- Burmistrz Kołaczyc – P. Magdalenę Stasiowską, 
- Sekretarz Gminy – P. Martę Liber, 
- Skarbnik Gminy – P. Beatę Bajorek, 
- Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych – P. Aldonę Krajewską, 
- Kierownika Referatu Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
  Środowiska – P. Jana Maciejowskiego, 
- Inspektor ds. gospodarki przestrzennej – P. Renatę Gierę, 
- Przewodniczącego Zarządu Miasta Kołaczyce i Sołtysów 
- Pracowników obsługi Rady – P. Dawida i P. Jana 
- osoby, które oglądają transmisję internetową z obrad sesji. 
Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został doręczony radnym. 
  
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka w Krajowicach  

    i nadania mu statutu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Szpitala  

    Specjalistycznego w Jaśle 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego 

     Gminy Kołaczyce. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

     wykraczającego poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą 

     „Opracowanie planu ogólnego Gminy Kołaczyce”.  

6.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

     wykraczającego poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą 

     „Dowóz uczniów niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy 
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     Kołaczyce do Specjalistycznego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego we 

     Frysztaku w roku szkolnym 2024/2025.  

7.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania  

     wykraczającego poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą 

     „Dowóz dzieci z Gminy Kołaczyce w roku szkolnym 2024/2025 do szkół, 

     przedszkola i oddziału przedszkolnego”.  

8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy za dostarczaną 

     wodę i odprowadzane ścieki. 

9.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2024 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym. 

11. Interpelacje i zapytania radnych /w formie pisemnej/. 

12. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad V  sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący  poinformował, że punkt 2 porządku obrad dotyczy  podjęcia 

uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka w Krajowicach i nadania mu statutu  

i poprosił o zabranie głosu Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aldonę 

Krajewską w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Kierownik szczegółowo przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem konieczności 

jej podjęcia. 

Przewodniczący podziękował Kierownik za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Skarbnik Gminy, Kierownik Referatu 

Aldona Krajewska, Przewodniczący Rady i  Kierownik Referatu Jan Maciejowski. 

W dyskusji nad raportem głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż, 

Przewodniczący Rady, radny Mateusz Michalec, radny Andrzej Maziarz. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/23/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw”, 

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania  stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 3  porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Szpitala Specjalistycznego w Jaśle 

i poprosił o zabranie głosu Kierownik Referatu Aldonę Krajewską w celu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Kierownik przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem konieczności jej podjęcia. 

Głos zabrała też Burmistrz Kołaczyc Magdalena Stasiowska, która poprosiła radnych  
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o pozytywne przyjęcie tej uchwały. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/24/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 4 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego Gminy Kołaczyce 

i poprosił  o zabranie głosu Inspektor Renatę Gierę w celu przedstawienia projektu 

uchwały. 

Inspektor przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem konieczności jej podjęcia. 

Przewodniczący podziękował Inspektor za przedstawienie projektu uchwały i 

otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Burmistrz Kołaczyc, Przewodniczący 

Rady i radny Mateusz Michalec. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/25/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 5 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą „Opracowanie planu 

ogólnego Gminy Kołaczyce i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/26/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 6 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą „Dowóz uczniów 
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niepełnosprawnych zamieszkałych na terenie Gminy Kołaczyce do Specjalistycznego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego we Frysztaku w roku szkolnym 2024/2025” 

i poprosił  o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/27/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu 

Przewodniczący poinformował, że punkt 7 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 na realizację zadania pod nazwą „Dowóz dzieci z Gminy 

Kołaczyce w roku szkolnym 2024/2025 do szkół, przedszkola i oddziału 

przedszkolnego” i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia 

projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/28/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 8 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia dopłat z budżetu gminy za dostarczaną wodę  

i odprowadzane ścieki i poprosił o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Kierownik Referatu Jan Maciejowski, 

Przewodniczący Rady, Skarbnik Gminy, Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. 

z o.o. Kołaczyce Tomasz Kaleta  ( który przybył na sesję w czasie rozpatrywania 

tego punktu porządku obrad), radny Stefan Podgórski, radny Rafał Podgórski. 
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Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/29/2024 została podjęta: 13 głosów „za”, „0” przeciw,  

1 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 9 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2024 rok i poprosił  

o zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy szczegółowo przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Skarbnik Gminy, radny Tomasz 

Namysł, Burmistrz Kołaczyc Magdalena Stasiowska, Przewodniczący Rady, 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aldona Krajewska, Kierownik 

Referatu Jan Maciejowski. 

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr V/30/2024 została podjęta: 14 głosów „za”, „0” przeciw,  

0 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 10 porządku obrad dotyczy sprawozdania 

z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym i poprosił o zabranie 

głosu Burmistrz Kołaczyc w celu przedstawienia sprawozdania. 

Sprawozdanie w formie pisemnej zostało doręczone radnym i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Burmistrz Kołaczyc  przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący podziękował Burmistrz Kołaczyc za przedstawienie sprawozdania 

i poinformował, że punkt 11 porządku obrad obejmuje interpelacje i zapytania 

radnych / w formie pisemnej / i stwierdził, że interpelacji i zapytań nie zgłoszono do 

Biura Rady Miejskiej i rozpoczął procedowanie punktu 12 porządku obrad 

dotyczącego wolnych wniosków i poprosił o zabieranie głosu w tym punkcie. 

Radny Andrzej Maziarz  zasygnalizował: konieczność wyczyszczenia tablic 

informacyjnych oraz przyjrzenia się łańcuchom koło Rynku, bo część słupków jest już 

poprzewracana, wartałoby to ponaprawiać, poprawy oznakowania ulic, żeby 

przestrzeń publiczna ciekawie wyglądała. 
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Burmistrz stwierdziła, że jeździ często po gminie i zwraca uwagę na te rzeczy, o 

których mówił i wykonywane są na bieżąco naprawy, są one odnotowywane i będą 

wykonywane. 

Przewodniczący Zarządu Miasta Kołaczyce Franciszek Bernal , stwierdził, że 

mieszkańcy zwracają się z prośbą o spowodowanie ograniczenia prędkości na 

drodze powiatowej do stadionu na Błoniach. 

Burmistrz wyjaśniła, że w tej kwestii już zostały podjęte kroki, zostało wysłane pismo 

do Powiatowego Zarządu Dróg o wydzielenie pasa, który łączyłby to przejście  od 

Rynku do tej ścieżki rekreacyjnej i oczekujemy na odpowiedź, jest też pomysł 

zorganizowania parkingu na miejscu pergoli, która znajduje się  przed oczyszczalnią. 

Sołtys wsi Sowina Józef Frączek zaapelował, żeby odbyły się spotkania 

z przedsiębiorcami z terenu naszej gminy, jest ich kilkunastu, oni działają  i mają 

pomysły na rożne sprawy, w innych gminach odbywa się to regularnie. Podziękował, 

też Burmistrz za zatkanie tej dziury na drodze gminnej Sowina - Kołaczyce koło 

Liceum, bo ciągle tam płynęła woda. 

W tej kwestii, czyli wypływu wody na tej drodze głos zabrali : Prezes ZGK Kołaczyce 

 Tomasz Kaleta i Kierownik Jan Maciejowski, którzy wyjaśnili z czego wynikał ten 

wypływ wody na tej drodze. 

Radny Stefan Podgórski zapytał, czy nie można by zorganizować parkingu na 

miejscu tzw. „małpiego gaju” 

Kierownik Jan Maciejowski stwierdził, że jest to teren prywatny. 

Sołtys sołectwa Sieklówka Stanisław Bigos zgłosił problem w Ośrodku Zdrowia, brak 

pediatry – tylko raz w tygodniu, zwrócił też uwagę na nieobecność radnych 

powiatowych na sesji, którzy deklarowali, że będą brać udział w każdej sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący wyjaśnił, że obecnie trwa  też sesja Rady Powiatu w Jaśle. 

Burmistrz wyjaśniła, jak wyglądają kwestie związane z funkcjonowaniem Ośrodka 

Zdrowia – brak lekarzy, ale omówi tą kwestię z Kierownikiem Ośrodka Zdrowia, 

poinformowała też, że wpłynęło pismo z Powiatowego Zarządu Dróg do Burmistrza  

o partycypację w kosztach chodnika, bo dalsza cześć budowy chodnika  

w Bieździadce będzie zlecona na zewnątrz, w tej kwestii był też u Starosty radny 

Podgórski i dostał zapewnienie, że ten chodnik zostanie wykonany w tym roku, pismo 

przyszło z prośbą o partycypację 50 % i stwierdziła, że odpowie Staroście, że gmina 

będzie partycypować w kosztach ale nie na zasadzie 50 %, bo to jest obciązająca 

kwota budżet gminy. 
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Radna Agata Ochałek-Skałba stwierdziła, że cieszy się, że zostały podjęte działania 

związane z Ośrodkiem Zdrowia i zostanie złożony wniosek dotyczący jego 

przyszłego remontu, zwróciła się też z prośbą o wycinkę suchych drzew koło 

Ośrodka, zapytała też o szansę odmulenia rowów na odcinku  1,5 km w przysiółku 

„Półrolek” w Sieklówce, ponieważ te rowy są bardzo zamulone i jak są opady jest 

niszczona nawierzchnia drogi, poprosiła też o zabezpieczenie kamienia piaskowca- 

zaimpregnowania, kamień, który upamiętnia zbrodnię w lesie w Sieklówce, wiosną 

odbył się tam Bieg Pamięci i mieszkańcy zwracali uwagę, że ten kamień jest 

niezabezpieczony i wystarczy rok, dwa i się rozpadnie i nie ma tam dobrego, dojazdu 

dojścia. 

Burmistrz  w odpowiedzi stwierdziła, że w sprawie wycinki drzew prosi o cierpliwość, 

ale na pewno to zostanie wykonane, wyjaśniła, też, że Związek Dorzecza Wisłoki 

przygotowuje projekt dotyczący odmulania rowów i jest to temat do dyskusji 

z Kierownikiem, czy ten rów mógłby być zgłoszony, w kwestii kamienia zapozna się z 

tym w terenie. 

Radny Rafał Podgórski poinformował, że w sprawie chodnika ma zapewnienie 

Starosty i Dyrektor, że zostanie dokończony w tym roku. 

Radny Mateusz Michalec zgłosił wniosek dotyczący utrzymania koryta rzecznego 

rzeki „Kukułkowy Potok” w przysiółku „Lublica-Rzeki”, wyjaśnił, że wczoraj rozmawiał 

w tej sprawie z Kierownikiem Maciejowskim i złożył dzisiaj pisemny wniosek do Pani 

Burmistrz o powiadomienie  Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie  o jego 

aktualnym stanie i wniosek o jego wyczyszczenie z drzew, kamieni, odniósł się też do 

kwestii związanej z partycypacją w kosztach budowy chodnika w Bieździadce. 

Radna Danuta Baran podziękowała Kierownikowi Maciejowskiemu za załatwienie w 

kilka godzin to na co czekaliśmy na to prawie dwadzieścia lat – remont  ścieżki przy 

szkole w Sieklówce. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady 

V sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant:                                                                  Przewodniczący Rady 

Jan Ochałek                                                                 Miejskiej w Kołaczycach                                                                                                                                                                                              

                                                                                     Stanisław Rogaczewski 

 

 



 

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI  BURMISTRZA KOŁACZYC 

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

( V Sesja – 25.07.2024 r. ) 

                          Realizacja zadań z budżetu 2024 r.  

 

1. Uzyskano pozytywną odpowiedź na zgłoszenie zadania: budowa wolnostojącego 

garażu o powierzchni zabudowy do 35 m² w Bieździedzy ( za Domem Rolnika  

i Strażaka). 

2. Na ukończeniu jest zadanie: „Przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania części 

pomieszczeń szkoły podstawowej w Krajowicach z przeznaczeniem na żłobek”. 

( Umowa z firmą Budowlano-Remontowa MAD-BUD inż. Grzegorz Madej, 

Dąbrówka 115, 38-200 Jasło), kwota brutto: 733 000,00 zł, termin: 21.09.2024 r. 

Jeszcze w tym miesiącu Wykonawca zgłosi zadanie do odbioru. 

3. Wyłoniono w wyniku postępowania przetargowego i podpisano umowę 

z Wykonawcami zadań: 

Część I; Wykonanie przyłącza wodociągowego do instalacji zraszania oraz systemu 

drenażu ze zbiornikiem retencyjnym kompleksu sportowego na działce nr ewid. 

208/1 w Kołaczycach ( Wykonawca: UZE Krzysztof Szczyrba Kołaczyce,  

ul. Rynek 5, kwota brutto: 218 202,00 zł, termin: 10.08.2024 r.). 

Część II: Zakup i montaż tablicy wyników wraz z przyłączem energetycznym przy 

kompleksie sportowym na działce nr ewid. 208/1 w Kołaczycach ( Wykonawca: 

ZGK Sp. z o.o. w Kołaczycach, kwota brutto 27 054, 01 zł, termin: 10.08.2024 r.). 

4. Od 26.07 rozpocznie się „Remont gabinetów Burmistrza, Zastępcy Burmistrza 

i sekretariatu Urzędu Miejskiego w Kołaczycach”.( Wykonawca: Mega Stolar  

Usługi Remontowo-Montażowe Leszek Dziędzioł Jasło, kwota brutto: 38 872,94 zł, 

termin: 31.07.2024 r.). 

5. Wyłoniono w wyniku zapytania ofertowego Wykonawcę zadania: „Miejsca rekreacji 

i wypoczynku dla mieszkańców na działce nr ewid. 425/2 w Lublicy”. ( Wykonawca: 

ZGK Sp. z o.o. w Kołaczycach, kwota brutto 48 370,13 zł, termin: 30.09.2024 r. 

Na zadanie Gmina otrzymała dofinansowanie z PPOW w kwocie 20 000,00 zł ). 

6. Na potrzeby wniosku o dofinansowanie zadania: „Przebudowa budynku 

komunalnego w Sieklówce” w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027 Priorytet FEPK.02 Energia i Środowisko 

Działanie FEPK.02.01 Poprawa jakości powietrza-dotacja, typ projektu:,,Poprawa 

urządzeń OZE oraz wymiana/modernizacja źródeł ciepła albo podłączeniem do sieci 

ciepłowniczej/chłodniczej” wykonano: 

a) Modyfikację dokumentacji techniczno – kosztorysowej wykonanej w 2017 r. 

( Umowa z Autorska Pracownia Architektury Paweł Potempa Jasło, kwota brutto: 

3 500,00 zł 



b) Dokumentację techniczno-kosztorysową  instalacji fotowoltaicznej z magazynem 

energii ( umowa z Projektowanie i Nadzór Instalacji Elektrycznych Ludwik Więch 

Jasło, kwota brutto: 2 800,00 zł ), 

c) Dokumentację techniczo-kosztorysową instalacji klimatyzacji ( umowa z Norwent 

Norbert Bordziłowski Jasło, kwota brutto: 3 690,00 zł), 

d) Modyfikację audytu energetycznego ( Umowa JSystem Sławomir Juryś Krosno, 

kwota brutto: 3 075,00 zł ) 

7. Przekazano place budowy wykonawcy na realizację zadania: „Uporządkowanie 

oraz integracja sieci dróg gminnych w Gminie Kołaczyce poprzez ich 

przebudowę i modernizację”. W ramach zadania zrealizowana będzie 

przebudowa i modernizacja 16 odcinków dróg na terenie gminy. 

8. W trakcie zapytanie ofertowe na realizację robót budowlanych remontu drogi 

wewnętrznej w Krajowicach w ramach funduszu sołeckiego. 

9. Trwa naprawa nawierzchni żwirowej dróg w poszczególnych sołectwach w ramach 

przetargu na remont i bieżące utrzymanie dróg oraz drobne prace związane 

z udrożnieniem odwodnienia. 

10. Ukończona akcja koszenia poboczy dróg na terenie gminy. 

11. Została zakończona i odebrana realizacja remontu drogi gminnej w Sowinie 

Nr 113401R w km 5+520 – 6+421 ( w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg) 

- wykonawca FHU Grzegorz Ligęzka. Do wykonania rozliczenie zadania. 

12. Trwa końcowy etap realizacji przebudowy drogi gminnej w Sowinie Nr 113401R 

w km 4+664-5+500 ( w ramach PROW) – wykonawca PRDM w Jaśle. 

13. Trwają przeglądy 20 pieców gazowych i 1 pompy ciepła w budynkach komunalnych 

stanowiących własność Gminy Kołaczyce na kwotę 8 900,00 zł brutto. 

14. Rozesłano pisma do czterech firm zajmujących się projektowaniem i budową 

przemysłowych farm fotowoltaicznych w celu umówienia się na wizję lokalną na 

Stacji Uzdatniania wody, Oczyszczalni Ścieków w Kołaczycach oraz na terenie ujęć 

wody celem omówienia szczegółów współpracy dotyczącej wykonania farm 

fotowoltaicznych wraz z uzyskaniem opinii. 

15. Wysłano wniosek wraz z Operatem wodnoprawnym do Zarządu Zlewni w Jaśle 

celem uzyskania decyzji pozwolenia wodnoprawnego na usługę wodną – w zakresie 

odprowadzenia wód opadowych i roztopowych z ul. Tkackiej w Kołaczycach. Za 

wydanie decyzji uiszczono opłatę do RZGW w Rzeszowie w wysokości 286,00 zł. 

16. Trwają przygotowania do przeprowadzenia zamówienia na wykonanie kanału w celu 

odprowadzenia wód opadowych i roztopowych z terenu obejmującego ulice 

w Kołaczycach – przedmiary robót i kosztorys. Obecnie przy intensywnych opadach 

deszczu jest zalewana prywatna działka przy ul. Burmistrza Wiejowskiego 7. 

17. Urząd Miejski w Kołaczycach jest w trakcie podpisywania umowy z Wykonawcą 

robót budowlanych dla dwóch zadań pn.: 

a) „Rozbudowa sieci wodociągowej w Nawsiu Kołaczyckim – za kwotę 36 900,00 zł, 



b) „Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Nawsie Kołaczyckie 

i rozbudowa sieci kanalizacyjnej w Nawsiu Kołaczyckim  -za kwotę 43 050,00 zł 

18. Zadanie: „ Kompleksowe prace renowacyjno – konserwatorskie zabytkowej kapliczki 

św. Anny w Kołaczycach położonej na dz. Nr ewid. 632/1 w Kołaczycach”. 

Podpisano umowę z wykonawcą: KATANGA Grzegorz Sp. z o.o. z siedzibą  

w Parszowie, 128 Złotoglin, 27-215 Parszów. Termin realizacji: 6 miesięcy od 

podpisania umowy. Wartość zadania: 143 493,35 zł. 

19. Zadanie: „Kompleksowe prace renowacyjno – konserwatorskie zabytkowej  kapliczki 

św. Anny w Kołaczycach położonej na dz. nr ewid. 632/1 w Kołaczycach, pełnienie 

funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego. Wykonano zapytanie ofertowe. 

Wyłoniono wykonawcę. Podpisano umowę z wykonawcą: Obsługa inwestycji 

mgr Edward Macek z siedzibą 38-203 Szebnie 325. Wartość zadania: 2 750 ,00 zł. 

20. Zadanie: „Kompleksowe prace renowacyjno-konserwatorskie zabytkowej kapliczki  

z XIX w. położonej na dz. nr ewid. 891/7 w Bieździadce, pełnienie funkcji inspektora 

nadzoru inwestorskiego. Wykonano zapytanie ofertowe. Wyłoniono wykonawcę. 

Podpisano umowę z wykonawcą: Obsługa inwestycji mgr Edward Macek, z siedzibą 

38-203 Szebnie 325. Wartość zadania: 2 750,00 zł. 

21. Zadanie: „Montaż klimatyzacji w sali Domu Ludowego / fundusz sołecki Bieździadka 

2024 r.. Wykonano rozeznanie cenowe. Podpisano umowę z wykonawcą:  

F.H. „ŻELBUD” s.c. T.Wojdyła i P.Leśniak. Termin realizacji: 3 miesiące od 

podpisania umowy. Wartość zadania; 5500,00 zł. 

22. Zadanie: „Montaż klimatyzacji w sali budynku Domu Ludowego” w ramach funduszu 

sołeckiego Nawsie Kołaczyckie 2024. Wykonano rozeznanie cenowe. Podpisano 

umowę z wykonawcą: F.H. ,,ŻELBUD” s.c. T.Wojdyła  i P.Leśniak. Termin realizacji: 

3 miesiące od podpisania umowy, Wartość zadania: 4500,00 zł. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Protokół	głosowania
z	dnia	25-07-2024

V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

10 2.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	utworzenia	Gminnego	Żłobka	w	Krajowicach	i	nadania	mu	statutu.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:22:08

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

20 3.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	udzielenia	dotacji	celowej	dla	Szpitala	Specjalistycznego	w	Jaśle.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:26:32

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

30 4.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	przystąpienia	do	sporządzenia	Planu	Ogólnego	Gminy	Kołaczyce.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:33:56

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

40 5.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	wyrażenia	zgody	na	zaciągnięcie	zobowiązania	wykraczającego	poza
rok	budżetowy	2024	na	realizację	zadania	pod	nazwą	,,Opracowanie	planu	ogólnego	Gminy	Kołaczyce"

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:36:32

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

50
6.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	wyrażenia	zgody	na	zaciągnięcie	zobowiązania	wykraczającego	poza
rok	budżetowy	2024	na	realizację	zadania	pod	nazwą	,,Dowóz	uczniów	niepełnosprawnych
zamieszkałych	na	terenie	Gminy	Kołaczyce	do	Specjalistycznego	Ośrodka	Szkolno-Wychowawczego	we
Frysztaku	w	roku	szkolnym	2024/2025".

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:39:30

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

60
7.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	wyrażenia	zgody	na	zaciągnięcie	zobowiązania	wykraczającego	poza
rok	budżetowy	2024	na	realizację	zadania	pod	nazwą	,,Dowóz	dzieci	z	Gminy	Kołaczyce	w	roku
szkolnym	2024/2025	do	szkół,	przedszkola	i	oddziału	przedszkolnego".

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	14:42:02

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

70 8.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	ustalenia	dopłat	z	budżetu	gminy	za	dostarczaną	wodę	i	odprowadzane
ścieki.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	15:06:17

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 13
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 1

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata WSTRZYMAŁ	SIĘ
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA



V	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	25.07.2024	r.

GŁOSOWANIE

80 9.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	zmiany	budżetu	Gminy	Kołaczyce	na	2024	rok.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2024-07-25	15:30:42

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 14 GŁOSY	PRZECIW 0
LICZBA	NIEOBECNYCH 1 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0

	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Baran	Danuta ZA
2 Dąbrowski	Tomasz ZA
3 Garstka	Wioleta ZA
4 Hendzel	Piotr ZA
5 Leśniak	Grzegorz ZA
6 Maziarz	Andrzej ZA
7 Michalec	Mateusz ZA
8 Namysł	Tomasz ZA
9 Ochałek-Skałba	Agata ZA
10 Podgórski	Stefan ZA
11 Podgórski	Rafał ZA
12 Rogaczewski	Stanisław ZA
13 Śliż	Aleksander NIEOBECNY
14 Żmuda	Grzegorz ZA
15 Żołądź	Kamila ZA


